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HOKEJOVÉ VÁNOCE
JSOU TADY
Vážení příznivci královéhradeckého hokeje,

vánoční čas nadešel, hokejová extraliga ale volno nena-
bídne. V tomto období Vás totiž čeká atraktivní porce zá-
pasů, která rozhodně bude stát za to! I z důvodu nabitého 
vánočního programu máte nyní v ruce speciální vydání 
bulletinu, ve kterém jsou obsaženy informace na nadchá-
zející dva duely (Litvínov a Kometa Brno).

Hráči měli před několika dny ještě volno, a to z důvodu repre-
zentačního turnaje Channel One Cup, jenž se konal v rus-
kém Soči. Mimo jiné se zde představil i hradecký kapitán 
Jiří Šimánek, který si tak připsal k dosavadním třinácti 
startům další tři. Dokonce si připsal i jednu asistenci 
a měl několik zajímavých příležitostí. V reprezentaci se objevil 
i útočník Rastislav Dej, který hájil barvy Slovenska.

Kromě toho, že dva naši hokejisté reprezentovali národní tým, 
také nesmíme zapomínat na to, že Mountfi eld HK se stále 
nachází na druhé příčce extraligové tabulky, což, doufejme, 
vydrží co nejdéle. 

Povánoční období navíc bezpochyby zdobí i v pořadí již třetí 
východočeské derby, které je na programu 28. prosince, 
tentokrát v pardubické ČEZ Areně!

Věřme, že se hradeckým hokejistům povede v nadcházejícím 
roce minimálně stejně tak dobře jako doposud! Budeme 

rovněž rádi, když i Vy, fanoušci, budete 
chodit na zimní stadion v hojném počtu 
a východočeské borce podporovat svý-
mi hlasivkami! Celý klub Mountfi eld HK, 
a.s. přeje pohodové svátky a úspěšný 
vstup do roku 2014!

A hlavně… pevné zdraví!

Mountfi eld HK, a.s.
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BRANKÁŘI Z Min Střely Zás. Prům. %

31 Pavel Kantor 1991 29 1708 667 619 1,69 92,80

90 Ondřej Kacetl 1990 4 188 72 61 3,51 84,72

30 Jaroslav Pavelka 1993 0 0 0 0 0 0

OBRÁNCI Z G A B +/- T. min.

23 René Vydarený 1981 31 2 12 14 +12 24

85 Peter Mikuš 1985 31 2 10 12 +2 8

7 Peter Frühauf 1982 28 1 8 9 -3 22

19 Martin Pláněk 1991 28 1 4 5 0 6

2 František Ptáček 1975 30 1 4 5 +8 20

26 Tomáš Harant 1980 31 1 2 3 +10 36

5 Karel Plášil 1994 22 1 0 1 -1 2

4 Tomáš Prokop 1994 2 0 0 0 0 0

70 Bohumil Jank 1992 11 0 0 0 0 4

ÚTOČNÍCI Z G A B +/- T. min.

22 Jiří Šimánek 1978 31 16 14 30 +16 6

86 Tomáš Mertl 1986 31 12 10 22 +14 40

21 Jaroslav Kudrna 1975 17 10 9 19 +6 22

55 Lukáš Květoň 1982 26 5 5 10 -2 26

16 Vladimír Škoda 1983 28 5 4 9 +6 8

27 Rastislav Dej 1988 17 4 5 9 +7 4

65 Rudolf Červený 1989 31 3 6 9 +7 32

91 Tomáš Knotek 1990 29 2 7 9 +4 4

47 Martin Podlešák 1982 20 3 4 7 +4 18

84 Jakub Langhammer 1984 27 3 2 5 -8 14

12 Michal Tvrdík 1979 22 1 4 5 -6 8

10 Jakub Suja 1988 14 2 1 3 -2 2

20 David Švagrovský 1984 10 0 3 3 +2 4

37 Tomáš Rousek 1993 26 2 0 2 -4 8

71 Michal Švihálek 1993 29 0 1 1 -5 0

24 Josef Marha 1976 4 0 0 0 -2 2

8 Jakub Marek 1991 5 0 0 0 0 2

92 Lukáš Nedvídek 1994 5 0 0 0 0 0

REALIZAČNÍ TÝM

Peter Draisaitl, hlavní trenér
Jiří Kučera, asistent trenéra
Ladislav Souček, vedoucí a kustod mužstva
M. Kratochvíl, M. Mudra, masér mužstva
Zdeněk Vinopal, kustod mužstva
Robert Horyna, trenér brankářů
MUDr. J. Vícha, MUDr. J. Folvarský, lékař

ZÁKLADNÍ INFO

Mountfield HK, a.s.
Komenského 1214/2 
500 03 Hradec Králové

Klubové barvy:
černá, bílá, červená

Internetová prezentace:
www.mountfieldhk.cz



REALIZAČNÍ TÝM

Radim Rulík, hlavní trenér
Miloslav Hořava, asistent trenéra
Miroslav Rykl, vedoucí mužstva
Viktor Lukeš, videokouč
F. Pinc, R. Reif, masér
Zdeněk Klimpl, kustod
P. Myšák, R. Fučík, lékař

ZÁKLADNÍ INFO

HC VERVA Litvínov, a.s.
S. K. Neumanna 1598
436 01 Litvínov

Klubové barvy:
žlutá a černá

Internetová prezentace:
www.hokej-litvinov.cz
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BRANKÁŘI Z Min Střely Zás. Prům. %

33 Pavel Francouz 1990 28 1688 828 777 1,81 93,84

7 Patrik Nechvátal 1992 3 93 41 36 3,23 87,80

82 Petr Franěk 1975 3 118 52 42 5,08 80,77

OBRÁNCI Z G A B +/- T. min.

11 Matěj Stříteský 1990 25 1 6 7 -2 20

2 Jiří Zeman 1982 26 2 4 6 +5 22

91 Marek Posmyk 1978 17 1 3 4 -1 52

24 Petr Chaloupka 1986 15 0 4 4 +4 12

19 Jiří Šlégr 1971 16 1 2 3 -3 40

23 Petr Kousalík 1991 24 1 1 2 -15 24

31 Jiří Gula 1989 29 0 2 2 0 22

29 Tomáš Pavelka 1993 10 0 1 1 -6 8

45 Filip Pavlík 1992 13 0 1 1 -2 8

4 Martin Kokeš 1995 3 0 0 0 0 0

ÚTOČNÍCI Z G A B +/- T. min.

26 Viktor Hübl 1978 31 11 16 27 -1 18

9 Martin Ručinský 1971 27 9 8 17 -1 18

78 Robin Hanzl 1989 29 7 10 17 -12 18

16 František Lukeš 1982 23 6 7 13 -9 6

86 Peter Jánský 1985 16 7 4 11 +8 10

21 Jakub Černý 1987 30 7 3 10 -4 14

5 Michal Trávníček 1980 26 5 4 9 -7 73

37 Kamil Piroš 1978 28 3 2 5 -2 26

41 Rostislav Martynek 1982 31 1 3 4 -4 16

71 Juraj Majdan 1991 29 0 3 3 -6 31

64 Ondřej Jurčík 1992 31 0 3 3 -6 4

13 Roman Pšurný 1986 26 1 1 2 -3 2

20 Marek Zavřel 1991 3 1 0 1 +1 2

18 František Gerhát 1990 6 0 1 1 0 0

43 Richard Rapáč 1987 11 0 1 1 -2 2

84 Pavel Písařík 1993 10 0 0 0 -1 0



 7 6  7 Pozn.: Č – čas na ledě [min:s] TABULKY, STATISTIKY
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BRANKÁŘI Z Min Střely Zás. Prům. %

1 Marek Čiliak 1990 21 1187 484 447 1,87 92,36

35 Jiří Trvaj 1974 12 687 280 254 2,27 90,71

OBRÁNCI Z G A B +/- T. min.

5 Tomáš Žižka 1979 31 4 9 13 +9 30

15 Petr Kuboš 1979 31 4 9 13 +8 22

6 Jozef Kováčik 1980 30 1 8 9 +3 16

3 Michal Kempný 1990 31 3 4 7 +7 44

38 Jan Hanzlík 1982 31 1 3 4 -3 14

7 David Nosek 1981 23 1 2 3 -2 18

72 Ondřej Dlapa 1991 1 0 0 0 0 0

68 Milan Hruška 1985 4 0 0 0 0 6

8 Tomáš Dujsík 1992 21 0 0 0 -1 2

ÚTOČNÍCI Z G A B +/- T. min.

53 Vojtěch Němec 1985 29 10 9 19 +5 18

23 Tomáš Svoboda 1987 31 12 6 18 +6 61

24 Vilém Burian 1988 31 7 7 14 +8 10

12 Leoš Čermák 1978 24 3 11 14 -1 50

57 Jan Hruška 1986 31 6 5 11 +3 10

22 Jan Káňa 1992 30 4 6 10 +2 24

20 Hynek Zohorna 1990 28 4 5 9 -3 32

90 Martin Dočekal 1990 30 3 6 9 +7 4

29 Jakub Koreis 1984 21 4 4 8 +6 28

61 Jakub Svoboda 1989 18 3 1 4 -1 24

21 Pavel Jenyš 1996 24 2 0 2 -3 4

19 Libor Pivko 1980 2 0 2 2 +1 0

11 Štěpán Novotný 1990 2 1 0 1 0 0

26 Petr Mrázek 1994 12 1 0 1 2 2

25 Adam Raška 1994 3 0 0 0 -1 0

81 Jan Křivohlávek 1991 4 0 0 0 -1 0

REALIZAČNÍ TÝM

Vladimír Kýhos, hlavní trenér
M. Pešout, K. Beran, asistent trenéra
Jaroslav Odehnal, trenér brankářů
Martin Máša, asistent kondičního trenéra
Z. Ziegelbauer, R. Zvolánek, lékař
Petr Ondráček, kustod
Luboš Rozkopal, masér

ZÁKLADNÍ INFO

KOMETA GROUP, a.s.
Křídlovická 34
603 00 Brno

Klubové barvy:
modrá a bílá

Internetová prezentace:
www.hc-kometa.cz



 7 6  7Pozn.: Č – čas na ledě [min:s] TABULKY, STATISTIKY

CELKOVÁ TABULKA Z V VP PP P Skóre B

1 HC Sparta Praha 31 22 1 2 6 132:59 70

2 Mountfi eld HK 31 13 9 3 6 77:61 60

3 HC Škoda Plzeň 31 15 3 3 10 77:69 54

4 HC Kometa Brno 31 15 3 2 11 75:65 53

5 PSG Zlín 31 12 5 5 9 83:74 51

6 HC ČSOB Pojišťovna Pardubice 32 12 3 7 10 92:86 49

7 HC Vítkovice Steel 33 13 3 3 14 96:97 48

8 HC Oceláři Třinec 31 14 2 2 13 78:82 48

9 HC Slavia Praha 31 10 6 5 10 78:76 47

10 HC VERVA Litvínov 31 10 6 4 11 67:70 46

11 Bílí Tygři Liberec 31 10 4 3 14 81:96 41

12 HC Energie Karlovy Vary 31 10 1 5 15 66:87 37

13 Rytíři Kladno 31 8 4 0 19 65:86 32

14 Piráti Chomutov 32 5 0 6 21 59:118 21

KANADSKÉ BODOVÁNÍ Z G A B Č Stříd.

1 Ton Petr SPA 29 25 20 45 459:10 586

2 Hlinka Jaroslav SPA 29 11 29 40 529:40 658

3 Roman Ondřej VIT 32 7 26 33 562:28 788

4 Bednář Jaroslav SLA 29 16 15 31 615:11 902

5 Šimánek Jiří MHK 31 16 14 30 602:57 800

6 Polanský Jiří TRI 31 11 19 30 553:02 724

7 Huna Rudolf VIT 32 17 12 29 485:23 681

8 Bartek Martin LIB 31 18 10 28 500:25 694

9 Nosek Tomáš PCE 31 13 15 28 533:43 719

10 Nedvěd Petr LIB 30 11 17 28 606:50 802

11 Rolinek Tomáš SPA 30 15 12 27 516:42 680

12 Svačina Vladimír VIT 32 13 14 27 542:18 760

13 Hübl Viktor LIT 31 11 16 27 599:57 802

14 Kumstát Petr SPA 31 11 15 26 495:09 675

STŘELCI Z G

1 Ton P. SPA 29 25

2 Bartek M. LIB 31 18

3 Huna R. VIT 32 17

4 Bednář J. SLA 29 16

5 Šimánek J. MHK 31 16

6 Rolinek T. SPA 30 15

7 Adamský M. TRI 29 15

8 Nosek T. PCE 31 13

9 Svačina V. VIT 32 13

ASISTENCE Z A

1 Hlinka J. SPA 29 29

2 Roman O. VIT 32 26

3 Leška P. ZLN 31 21

4 Ton P. SPA 29 20

5 Polanský J. TRI 31 19

6 Nedvěd P. LIB 30 17

7 Patera P. KLA 31 17

8 Hübl V. LIT 31 16

9 Bednář J. SLA 29 15

TRESTNÉ MINUTY Z Min

1 Nedvěd P. LIB 30 85

2 Trávníček M. LIT 26 73

3 Duda R. PLZ 26 70

4 Výtisk J. LIB 31 68

5 Kousal R. PCE 31 66

6 Zámorský P. ZLN 28 66

7 Zohorna T. PCE 31 62

8 Svoboda T. KOM 31 61

9 Vampola P. LIB 28 60

DOMA Z Skóre B

1 SPA 15 68:22 40

2 KOM 17 53:30 38

3 PLZ 15 49:30 35

4 TRI 17 45:36 32

5 ZLN 15 51:35 31

6 PCE 16 49:33 30

7 SLA 16 41:31 30

8 LIT 16 42:32 29

9 MHK 14 33:25 28

10 LIB 15 42:36 28

11 KVA 16 41:39 25

12 KLA 16 37:41 18

13 VIT 16 44:54 17

14 CHO 15 30:57 13

VENKU Z Skóre B

1 MHK 17 44:36 32

2 VIT 17 52:43 31

3 SPA 16 64:37 30

4 ZLN 16 32:39 20

5 PCE 16 43:53 19

6 PLZ 16 28:39 19

7 SLA 15 37:45 17

8 LIT 15 25:38 17

9 TRI 14 33:46 16

10 KOM 14 22:35 15

11 KLA 15 28:45 14

12 LIB 16 39:60 13

13 KVA 15 25:48 12

14 CHO 17 29:61 8



 9 8 PŘEDSTAVENÍ SOUPEŘE

Hokejový klub v Litvínově vznikl 8. listopadu 1945, tehdy 
pod názvem Sportovní klub Stalinovy závody Horní Lit-
vínov, hockeyový odbor. V první sezóně hrál jen okresní 
pohárovou soutěž, v letech 1946 až 1951 působil v kraj-
ských soutěžích a v sezóně 1950/51 vyhrál I. třídu. Tím si 
Litvínov zajistil postup do přeboru ústeckého kraje, kde 
jako nováček ještě nepostoupil, ale už po druhé sezó-
ně se posunul o další úroveň výš. Po vítězství v pře-
boru v sezóně 1954/55 zvládli Chemici i kvalifikaci 
o postup do oblastní soutěže, kterou hned po roce 
vyhráli a nezastavili se ani v tehdejší celostátní sou-
těži (pozdější druhá liga), kde vybojovali první místo 
v ročníku 1958/59. 

Od konce padesátých let hraje Litvínov v extralize nepřetržitě, 
i když hned po sezóně 1961/62 měl z předposledního místa 
v tabulce sestoupit. Vítěz druhé ligy, Tatra Kolín, ale na po-
slední chvíli svou účast mezi elitou odřekl a Litvínovští se tak 
zachránili. S přibývajícími roky i úspěchy nabíral hokej na po-
pularitě. Úspěchy zpočátku nepřicházely, ale s generací Bubly 
a Hlinky se všechno změnilo, na konci sedmdesátých let získali 
žlutočerní stříbro. To zopakoval klub v osmdesátých letech, kdy 
řada budoucích hvězd v čele s Růžičkou, Rosolem, Kadlecem, 
Procházkou a dalšími hrála krásný ofenzivní hokej.

Na titul ale stále čekají pod Krušnými horami marně, v roce 
1996 dovedli především Franěk a útok Kysela–Jeřábek–Rou-
sek Chemiky zase jen ke druhému místu. V posledních letech 
se diváci dočkali až na jednu téměř barážovou výjimku poměr-
ně solidních sezón, v té poslední Severočeši v play-off pořádně 
potrápili později mistrovskou Plzeň. A dokonce se dá říct, že jí 
prověřili stejně, ne-li víc než poražený finalista ze Zlína. 

Na klubové soupisce dlouhodobě nacházíme ikony a odcho-
vance Litvínova v jednom. I když generace, ze které vzešli 

mistři světa a olympijští vítězové, už přeci 
jen stárne, i dnes se mohou na ledě 
představit Martin Ručinský a Jiří Šlégr. 
Ručinský je zatím v klubové produktivitě 
druhý a v posledním zápase před svátky 
dvěma góly sestřelil právě plzeňské Indi-
ány. Prokazuje tak, že do starého železa 
rozhodně nepatří.

Pokud jde o současnou litvínovskou 
sílu, přispívají k ní také o mnoho mladší 
borci. V první řadě brankář Pavel Fran-
couz, který v extraligovém srovnání co 
do úspěšnosti zákroků dokonce nemá 
konkurenci! I díky němu vyhrál Litvínov 
devět z posledních deseti zápasů a má 
opravdu skvělou formu.

BRUSLENÍ VEŘEJNOSTI 
I O VÁNOCÍCH

Chcete si zpříjemnit vánoční období? 
Zcela jistě vyrazte se svoji rodinou na ve-
řejné bruslení, které ve vánočním čase 
probíhá každý den. Na led budete moci jít 
dokonce i na Silvestra, a to v dopoledních 
hodinách. Jindy pak je ledová plocha 
veřejnosti k dispozici v odpoledních hodi-
nách. Konkrétní časy naleznete na oficiál-
ních stránkách klubu 
– www.mountfieldhk.cz.

V PRODEJI JSOU STÁLE NÁSTĚNNÉ 
KALENDÁŘE

Hokejový klub Mountfield HK, a.s. stále svým 
fanouškům nabízí nástěnné kalendáře, které 
jsou v prodeji i na dnešním zápase. Ty jsou stále 
k dostání za 180 Kč, a to u hostesek, které 
naleznete v průběhu celého utkání u hlavní-
ho vchodu. V kalendáři je mnoho zajímavých 
fotek, mějte tak své oblíbence neustále u sebe 
a pořiďte si kalendář na rok 2014, jenž nesmí 
ve výbavě každého správného fanouška rozhod-
ně chybět!

MNOHO ŠTĚSTÍ, ZDRAVÍ A RADOSTÍ
NEJEN S HOKEJEM
VÁM V NOVÉM ROCE PŘEJE
HOKEJOVÝ KLUB MOUNTFIELD HK

pf 2014
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Do extraligy se v roce 2009 po dlou-
hých letech marného čekání (a dlou-
hém období nejistoty, ve kterém 
dokonce hrozilo, že hokej v Brně 
skončí z ekonomických důvodů úplně) 
do nejvyšší soutěže vrátil tým, který 
do ní bezesporu patří. Brno sice ne-
postoupilo sportovní cestou, koupilo 
soutěž od krachujícího Znojma, ale to 
rozhodně neznamená, že by mělo být 
outsiderem. I když je fakt, že na svou 
první extraligovou výhru v novodobé 
historii čekalo celých dvanáct kol.

Brněnský klub byl založen v roce 1953 
jako vojenský sportovní oddíl. Už ve svém 
prvním ročníku mezi elitou bojovalo Brno 
o titul, tehdy ještě marně – o skóre ho 
získala Sparta. Jenže během dalších 
dvanácti sezón skoro nikdo na Brno 
neměl: 11 titulů je toho důkazem! Jihomo-
ravští hokejisté v té době navíc získali 3x 
triumf i v Poháru mistrů evropských zemí 
(1966–68). To už pod názvem ZKL Brno, 
který klub převzal podle svého nového 
patronátního závodu v roce 1962.

Konec šedesátých let se nesl ve zna-
mení brněnské hegemonie, ale od roku 
1972 výkonnost Brna klesala a sestupná 
tendence vyvrcholila pádem do druhé ligy, 
který muselo Brno poprvé překousnout 
v roce 1980. Zetor se sice okamžitě vrátil 
zpátky, ale na své úspěšné období už jen 
vzpomínal. V 80. letech bylo nejlepším 

umístěním 7. místo (1986/87), ale o rok později následoval 
další sestup. Po roce přišel znovu návrat do extraligy, ale stejná 
situace se opakovala i v dalších letech. Stabilní místo v nejvyšší 
soutěži Brno zkrátka nemělo a pro fanoušky to už tehdy bylo 
hodně složité období. To ještě netušili, že bude i hůř.

V letech 1992–95 se Kometě postoupit zpátky nepodařilo 
a i když pak přišel ještě jeden postup, následovalo to, co 
v Brně v těch letech obvykle: další pád. V následujících letech 
bojovalo dokonce o udržení v první lize, v roce 1999 dokonce 
až v baráži s týmy druhé ligy. V roce 2002 klesla Kometa 
dokonce až do třetí nejvyšší soutěže. A klub stál z ekonomic-
kých důvodů i před úplným zrušením…

Nové období klubu odstartoval až rok 2004. Fungovat začal 
management, začalo se dařit i po sportovní stránce a Brno 
si začalo klást jediný cíl: znovu dobýt nejvyšší soutěž. To se 
sportovní cestou nepodařilo, ale 1. dubna 2009 roku koupilo 
Brno soutěž od Znojma. A fandové se těší na to, že násle-
dovníci Bubníka, Fardy, Pantůčka, Černého, Nadrchala, Jiříka, 
Potsche, Machače, Dzurilly, Langa, Krona, Sršně a dalších 
budou hrát dlouhá léta roli, která bude důstojná jménu Kome-
ty. Ta sice v prvních dvou sezónách nepostoupila do play-off, 
ale stříbrem v následujícím ročníku 2011/12 se už přihlásila 
o slovo pořádně hlasitým způsobem.

MNOHO ŠTĚSTÍ, ZDRAVÍ A RADOSTÍ
NEJEN S HOKEJEM
VÁM V NOVÉM ROCE PŘEJE
HOKEJOVÝ KLUB MOUNTFIELD HK

pf 2014
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KrálovéhradecKý městsKý ples
18. 1. 2014, 20.00 hod.
Místo konání: Kongresové centrum Aldis
Vstupenky: www.hkpoint.cz

Statutární město Hradec Králové, Hradecká kulturní 
a vzdělávací společnost a Kongresové centrum ALDIS pořádají 
v sobotu 18. ledna 2014 již čtrnáctý „Královéhradecký 
městský ples“. Tato prestižní společenská událost, která bude 
probíhat v prostorech Kongresového centra aldis, začíná 
ve 20 hodin a nabízí pestrý kulturní program.
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ve všech Turistických informačních centrech v Hradci Králové, 
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Tradiční vítání nového roku v historickém jádru města pod 
královéhradeckými dominantami. Pro první společné setkání 
je připraven bohatý doprovodný program pro celou rodinu, 
jedinečná světelná show a mimo jiné na Vás čeká i čočková 
polévka a něco na zahřátí. Přejeme šťastný nový rok!

Rok se s rokem sešel a Vánoce jsou opět tady. Pro mnohé 
svátky klidu a odpočinku. Hokejisty však čeká perný 
program, ve kterém, věřme, budou sbírat body a dělat 
svým příznivcům radost. Právě oni měli na shánění dárků 
čas v reprezentační přestávce. Hráči by nyní rádi fanouš-
kům nadělili dodatečný dárek v podobě cenných bodů 
do tabulky!

Čas vánoční pohody je tady, ne tak úplně pro hokejisty. Ti totiž 
absolvují do Silvestra ještě tři zápasy. Na Štědrý den měli volno, 
hned pětadvacátého ráno už se ale hlásili na tréninku. „Vánoce 
jsem měl trochu komplikovanější, domů musím dojíždět 300 
kilometrů. Pokud se ale chceme s rodinou vidět, nic jiného 
mi nezbývá,“ konstatuje obránce Peter Frühauf.

To však neznamená, že si hráči Štědrý večer neužili. Třeba 
František Ptáček si dal k večeři kapra. „Měli jsme klasickou 
rybí polévku, ale také i knedlíčkovou. Děti kapra zatím ne-
jedí, takže měly řízek, jinak ale my s manželkou zůstáváme 
u tradiční ryby,“ nechává nahlédnout do soukromí rekordman 
v české extralize.

I ostatní hráči preferují spíše kapra. „Dáme si určitě kapra,“ 
shoduje se Michal Švihálek s Peterem Frühaufem. Mladý 
útočník Švihálek prožil Štědrý den pod Bílou věží. „Vánoce 
jsme s přítelkyní strávili tady v Hradci, dárky už jsem měl 
nakoupené dlouho dopředu,“ prozrazuje.

Dárky. To bývá pro většinu lidí v předvánočním stresu lec-
kdy tvrdý oříšek, a to zejména pro pány. I někteří členové 
A-mužstva pořizovali dárečky pro své blízké až na posled-

ní chvíli. Nakonec bylo ale všechno 
v pořádku.

„Pořizování dárků jsem řešil až 23. a 24. 
prosince, tedy opravdu za pět minut 
dvanáct,“ směje se Jakub Langhammer.

Jeho žena by mu mohla jít příkladem. 
„Manželka je v tomhle zodpovědnější, 
ta už měla dárky měsíc dopředu,“ pro-
zrazuje. Někdy hráči řeší i další detaily, 
a to pokud mají více dětí, jako například 
František Ptáček. „Vybrat dárky pro 
tři děti není jednoduché. Pak je těžké 
vysvětlovat danému dítěti, že tuto věc 
ještě nepotřebuje, když ji vidí u svého 
sourozence. Nějak se to ale vždycky 
zvládne,“ usmívá se Ptáček.

Všichni hráči A-mužstva rovněž věří, že 
je přijde na povánoční duely podpořit co 
nejvíce fanoušků. „Hokej se hraje pro lidi, 
o svátcích vždycky bývají nejvyšší ná-
vštěvy. Fanoušci si dávají jako vánoční 
dárky vstupenky, což je pro nás hráče 
super. My sice musíme dřít, ale to nám 
nevadí, svátky si užijeme až na konci 
kariéry,“ pokračuje Jakub Langhammer.

Z kabiny se také jednohlasně ozývá: „Na-
šim skvělým fanouškům přejeme hodně 
štěstí, úspěchu a zdraví do nového roku!“

 OHLASY Z VÁNOC
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Reprezentační přestávka nabídla v minulém týdnu hradec-
kým hokejistům oddech, který si teď během svátků dopřát 
nemůžou. Zůstal jim volný jen Štědrý den! Extraliga už zase 
nabírá obrátky a její vánoční program fanouškům přichystal 
trojici zápasů včetně derby s pořadovým číslem 3. I dvaa-
třicetiletý obránce Peter Frühauf ale potvrzuje, že na tohle 
už jsou všichni moc dobře zvyklí.

Ještě v pondělí 23. prosince jste se hlásili na tréninku. Měli 
jste s týmem také předvánoční setkání?
V neděli jsme měli společnou večeři, i s trenéry a celým reali-
začním týmem. Příjemně jsme poseděli.

Volna jste měli hodně málo, navíc někteří z vás museli 
cestovat domů a ve středu zase zpátky…
Cestování je o Vánocích hodně každý rok. Trochu to nabourá 
celkový program, i tréninkový a regenerační. Ale člověk aspoň 
na chvíli vypne v rodinném kruhu a posedí, pokecá v takové 
pohodové atmosféře. Pro hlavu je to dobré.

A nevadí vám, že na vaše nejbližší jste moc času ne-
měl?
Na to jsme všichni za ty roky zvyklí. Už to bereme jako rutinu 
a každý se s tím dokáže popasovat. Jsou i kluci, kteří mají 
malé děti, a ti to mají horší. I oni si s tím ale poradí. Jakmile 

jsou pak s rodinou, je už jedno, jestli jsou 
v Hradci, v Budějovicích nebo kdekoli 
jinde.

Máte přece jen o něco hezčí svátky 
díky skvělému hokejovému podzimu? 
V Hradci si po přesunu všechno sedlo 
opravdu senzačně.
Nerad to teď hodnotím, jsme teprve 
na půlce cesty. Určitě prožíváme trochu 
méně stresující období, ale to je tak 
všechno. Ještě nás čeká strašně moc 
zápasů, takže k tomuhle bych se nechtěl 
vyjadřovat. Zkrátka ještě není potřeba 
sezónu hodnotit.

Mezi vaše dva domácí zápasy se ve vá-
nočním rozpise dostalo třetí východo-
české derby. Jsou to teď už vyhecova-
nější utkání? Jak se o tom mezi sebou 
v kabině bavíte?
Když jde člověk z tunelu na led a slyší, 
jak to v hledišti vře, vždycky ho to 
nakopne. Je úplně jedno, jestli my kluci 
pocházíme z Hradce, nebo ne. Za tu 
dobu už jsme to tady všichni poznali a už 

 ROZHOVOR  ROZHOVOR
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jsou z nás Hradečáci. Zápasy s Pardu-
bicemi bereme jako derby! Já i ostatní 
kluci do toho jdeme víc nahecovaní než 
do ostatních zápasů.

Těšíte se, jakou atmosféru vám zase 
vaši příznivci předvedou?
Stoprocentně! S takovými fanoušky 
jsem se potkal párkrát v životě. A když 
v některém týmu byli takoví jako v Hrad-
ci, fungovalo to spojení s hráči vždycky 
dobře. Lidi nás ženou dopředu, i když se 
nedaří. A když se daří, ještě to umocní 
a nenechají nás vůbec zpohodlnět. Je 
mezi námi vzájemná chemie.

Když už vzpomínáte na svou minulost, 
vybavíte si bitvy s podobným náde-
chem, jaký teď rychle vzniká mezi 
Hradcem a Pardubicemi?
Hrával jsem v Banské Bystrici a měli jsme 
derby se Zvolenem, který je šestnáct 
kilometrů daleko. To bylo podobné. 
Po těch zápasech člověk ještě dlouho 
seděl v kabině a následně si celou noc 
v hlavě promítal různé momenty a tu 
atmosféru. Hlavně pro mladé kluky to 
musí být obrovský zážitek.

Českou extraligu hrajete teprve druhým 
rokem, ve své rodné vlasti jste působil 
skoro do třiceti let. Jaký je mezi lidmi 
rozdíl ve vnímání hokeje v Česku 
a na Slovensku?
Co se týče slovenského hokeje, musím 
říct, že jsem odešel včas, ještě když byl 
hokej populární. Hrál jsem i ve Slovanu, 
tam chodilo na zápasy deset tisíc lidí. 
Teď je to ale jiné. Lidé přestali chodit, 
hráči odcházejí z extraligy. Je to škoda, 
protože myslím, že dřív byla řada zápasů 
kvalitou srovnatelná s českou extraligou 
a tu soutěž všichni spíš podceňovali. 
Česká liga rozhodně nabízí víc vyrovna-
ných a kvalitnějších zápasů, ale i v té slo-
venské se pořád jednou za čas odehraje 
opravdu kvalitní zápas. Myslím ale, že ji 
lidé dehonestují. Když vidím záběry, jak je 
na zápase tisíc lidí… Je to hrozné.

I hodně odborníků říká, že se slovenský 
hokej ubírá špatným směrem…
Určitě. Je to i tím, že Slovan odešel 

z extraligy do KHL. To je tým jako tady Sparta, sponzoři teď 
přestali nalévat do extraligy peníze. Celá propagace soutěže 
a její kredit šly hrozně dolů. V extralize jsou mladí hráči, ze 
kterých může něco být, ale když nebudou hrát v kvalitní sou-
těži, jednoduše neporostou. Lidé by se ke slovenské extralize 
měli chovat uctivěji.

Myslíte, že odchod Slovanu měl tak velký vliv?
Všichni věděli už předem, že jakmile odejde, úroveň nějakým 
způsobem klesne. Teď by to ale mělo lidi okolo nakopnout. 
Když starší hráči odcházejí, mladší by měli dostávat víc pro-
storu. Extraliga se musí prezentovat v lepším světle, ať už ze 
strany médií nebo klubů, které by se ji měly snažit zatraktivnit. 
I když samozřejmě vím, že jsou na tom fi nančně špatně. 

 ROZHOVOR  ROZHOVOR
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Bohužel, když to půjde tímhle směrem, slovenská extraliga se 
bude hrát na amatérské úrovni.

Pořád přicházejí ze Slovenska snahy o zapojení některých 
týmů do české extraligy, naposledy to byly Košice. Co 
byste říkal na tohle?
O tom se mluví už roky, ale myslím, že k tomu nedojde. 
Košice jsou dost daleko od všech, tam by byl velký problém 
s cestováním. Navíc samotná česká extraliga má čtrnáct 
kvalitních týmů a tohle nepotřebuje. Slovenskému hokeji by 
prospělo, kdyby týmy mohly hrát českou soutěž, ale zkoušel 
to předtím i Slovan a vždycky to zamítli.

Od příští sezóny už by měla znovu fungovat evropská 
hokejová Liga mistrů. Chytne se tentokrát?
Myslím, že nadnárodní soutěž po celé Evropě je už hotová 
věc, je jenom otázka času, kdy se doopravdy rozběhne. 
Budou ji hrát ta nejlepší mužstva a půjde o kvalitní soutěž, 
na kterou budou chodit fanoušci a bude pro ně atraktivní. Pro 
kluby to bude samozřejmě finančně náročné, ale budou ji hrát 
ty, které na ni budou mít. Podle mě je to už neodvratné.

A myslíte, že česká extraliga má na to, aby se některé 
z jejích týmů pravidelně účastnily?
Jasně, máme dost kvalitních týmů. Však se o tom pře-
svědčujeme v European Trophy, že česká mužstva hrají 
vyrovnanou partii. Samozřejmě ne všechna, ale dost týmů 

by v jiných evropských ligách hrálo 
důstojnou úlohu.

Chtěl byste si během kariéry ještě 
zahrát v jiné soutěži? Znamenalo by to 
pro vás větší motivaci?
Pro mě je ta motivace vždycky stejná, 
ať už jde o jakoukoli ligu. Vždycky hraju 
v klubu, ve kterém hrát chci. Momentálně 
můžu říct, že bych s Hradcem chtěl hrát 
nadnárodní ligu.

To je ale ještě daleko, teď se blíží 
vyvrcholení sezóny a na dveře klepe 
nový rok 2014. Co byste do něj popřál 
hradeckým fanouškům?
Když vidím, že na zimáku, jako je v Klad-
ně, jsou bez triček, tak jim přeju hlavně 
hodně zdraví (směje se). Není sranda se 
v takové zimě vysvléct, je to neskutečné. 
Ať jsou zdraví a ať nám fandí dál, i kdyby 
se nedařilo. Mužstvo jednoduše cítí 
podporu. Když nám to nejde a začnou 
nás hecovat, vždycky nás to ohromně 
nakopne. Oni to ale vědí. Přeju jim, ať 
si užijí pohodu s rodinami a budou nás 
v plné síle povzbuzovat dál.
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V předvánočním čase absolvovali královéhradečtí hokejisté 
rovnou dvě charitativní akce. Nejprve se v pondělí 16. 12. 
vydali do diagnostického ústavu v Plotištích, přesně o tý-
den později pak navštívili oddělení hematologie ve Fakultní 
nemocnici v Hradci Králové. V obou případech rozdávali 
hráči dětem dárky a přáli jim hodně úspěchů v mnohdy 
nelehkých chvílích.

I Hradečtí chtěli konat před Vánocemi dobré skutky. Proto 
se rozhodli potěšit ty, kteří pomoc skutečně potřebují. 
Nejprve v pondělí 16. 12. vyrazili do Plotišť, kde navštívili 
zdejší diagnostický dům, ve kterém byli přivítání velmi vlídně. 
Hokejisté zde vedli moderovanou debatu, malí fanoušci se 
mohli na cokoli ptát, později také dostali od hokejového klubu 
věcné suvenýry a naopak.

Akce se účastnili Pavel Kantor, Peter Frühauf, Martin Pláněk, 
Lukáš Květoň, ale také i místopředseda představenstva 
Martin Soukup a generální manažer Aleš Kmoníček. „Bylo to 
skvělé, jako každý rok. Věřím, že konfrontace s hráči byla 
pro děti skvělým zážitkem. Atmosféra byla suprová, snad 
jsme tím dětem zpříjemnili Vánoce,“ konstatoval generální 
manažer Aleš Kmoníček.

HOKEJISTÉ DĚLALI 
PŘED VÁNOCI RADOST. 
ROZDÁVALI DĚTEM DÁRKY

Ale to nebylo vše. Hned týden nato, tedy 
v pondělí 23. 12., se vydala do terénu 
i další čtveřice. Děti na oddělení hema-
tologie ve Fakultní nemocnici totiž přišli 
obdarovat dárky i Josef Marha, Michal 
Tvrdík, Tomáš Mertl a Vladimír Škoda.

Ti se zde zdrželi více jak pětačtyřicet 
minut, když postupně rozdali dárky všem 
přítomným na oddělení. Dětem popřáli 
zejména brzké uzdravení, což je v tuto 
chvíli nejdůležitější! 

„Člověk si musí uvědomit, že děti zde 
v nemocnici mají trošku jiné starosti 
než my. Přejeme jim šťastné svátky, 
ale hlavně také to, aby ten svůj zápas 
vyhrály, protože to je to nejdůležitější!“ 
říkal po návštěvě nemocnice útočník 
Vladimír Škoda. Hokejový klub Mount-
field HK, a.s. se tak s přáním připojuje 
a věří, že malí fanoušci se budou moci 
v budoucnu přijít podívat na hokejové 
utkání!

 MOMENTY  AKTUÁLNÍ TÉMA
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Hokej se v roce 2013 ve východočes-
ké metropoli rozhodně nenudil. Ještě 
v květnu to vypadalo, že se zde bude 
hrát tradičně první hokejová liga, pak 
ale věci nabraly rychlý spád a začalo se 
jednat o přesunu extraligy z Českých 
Budějovic do Hradce Králové. Rozhod-
ně to nebyla jednoduchá cesta, nakonec 
se ale všechno podařilo i přes velkou 
časovou tíseň vyřešit, a tak se fanoušci 
mohou těšit v Hradci Králové z nejvyšší 
české soutěže! Připomeňme si alespoň 
ty nejdůležitější momenty v uplynulém 
roce, které zasáhly hokej pod Bílou věží!

3. 3. 2013 Vyrovnaná čtvrtfi nálová bitva 
s Olomoucí
Než se pustíme do rozboru extraligy, 
připomeňme si ještě prvoligovou sezónu. 
Tehdy ještě Královští lvi se prokousávali 

do play-off s velkými obtížemi, po nepříliš vydařené základní 
části se musel Hradec strachovat o postup až do posledního 
kola. Nakonec to vyšlo a Východočeši vyzvali ve čtvrtfi nále 
druhou Olomouc. Ač by se na první pohled zdálo, že jsou 
Hanáci jasným favoritem, série ukázala něco úplně jiného.

Královéhradeckým se podařilo urvat první zápas v Olomouci 
a série dostala grandiózní rozměr. Oba týmy si navzájem pře-
hazovaly vedení v sérii, ta pak skončila v neděli 3. 3. na ledě 
Hradce, kde Olomouc zvítězila po velkém boji 1:0 a celkově 
4:2 na zápasy. Svěřenci trenéra Jiřího Kučery se tak museli se 
sezónou rozloučit.

30. 5. 2013 Extraliga v Hradci? Jednání zahájena
První spekulace o možném přesunu extraligy z Českých Bu-
dějovic do Hradce Králové proběhly v médiích již v průběhu 
května. Nejprve se to však leckomu mohlo zdát jako utopie 
a nikdo této záležitosti nepřikládal velkou váhu. Jenže jak se 
později ukázalo, vše se nakonec proměnilo v realitu!

Poslední květnový den, to je datum, kdy se veřejnost ofi ciálně 
poprvé dozvěděla od hokejových subjektů prostřednictvím 
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webových stránek, že se o možném stěhování jedná. Avšak 
zdaleka se ještě nevědělo, jestli je něco podobného vůbec 
reálné…

24. 6. 2013 První setkání hokejistů s městem
Když už bylo téměř jasné, že se extraliga přesune z jihu 
Čech na východ, hokejisté pomalu začínali řešit ubytování 
v Hradci Králové. Vůbec jejich první konfrontace s měs-
tem proběhla na konci června, kdy pod Bílou věž dorazili 
na dvoudenní poznávací kemp, přičemž někteří byli v Hradci 
poprvé v životě.

Seznamovat se hráči museli rychle. Vzpomínáte na tehdejší 
slova kapitána Jiřího Šimánka? „Čeká nás hodně nových 
věcí, musíme vyřešit ubytování, abychom měli klid na ho-
keji a mohli podávat dobré výkony,“ konstatoval tehdy. A jak 
se zdá, prostředí jim sedlo dokonale!

16. 7. 2013 Historicky první tisková konference klubu
Byl to velký den pro novou historii klubu Mountfi eld HK, a.s. 
Tento název byl totiž představen veřejnosti 16. 7. na historicky 
první tiskové konferenci, která probíhala v Praze. Byly zde rov-
něž uvedeny důvody, proč akcionáři klubu zvolili tento název. 
Představena byla také nová klubová identita. 

13. 8. 2013 První zápas v European Trophy
V rámci letní přípravy se Hradečtí zúčastnili prestižního tur-
naje European Trophy. Hned v prvním duelu vyjížděli svěřenci 
trenéra Petera Draisaitla do Plzně, kde se jim hned napoprvé 
podařilo sebrat všechny body! Indiány totiž dokázali porazit 
rozdílem tří gólů. 

6. 9. 2013 Návrat ztraceného syna
Návratu Jaroslava Kudrny předcházelo vleklé jednání, které 
mohlo dopadnout všelijak. Zprvopočátku to vypadalo, že 
se obě jednající strany nedohodnou a Kudrna dres Hradce 
po dlouhých letech neoblékne. 6. září byl však den, kdy nako-
nec došlo k podpisu smlouvy, která musela potěšit každého 
hradeckého fanouška. 

Jaroslav Kudrna hokejově v Hradci vyrůstal, dokonce si tady 
zahrál i extraligu před dvaceti lety. A teď se vrátil v plné formě, 
rovnou do elitní formace! V současné chvíli jej sice brzdí 
zranění, věřme však, se již brzy vrátí zpátky mezi extraligové 
mantinely.

13. 9. 2013 První extraligový zápas
Emoce, napětí a očekávání. Tak by se dal charakterizovat 

den, kdy se Hradec vrátil mezi českou 
smetánku – extraligu. Nutno však říci, 
že vstup do soutěže se Východoče-
chům nepovedl, Pražané totiž na svém 
kluzišti dominovali a připsali si tři body 
po jasném výsledku 5:1. Právě to byl ale 
možná startovací impuls Mountfi eldu!

V dalším zápase totiž před zraky domá-
cích fandů Hradečtí porazili Třinec 3:2 
po skvělém obratu, čímž začala spanilá 
jízda napříč extraligou.

29. 9. 2013 První derby
Hokejový svátek! I tak by se dalo nazvat 
první vzájemné soutěžní střetnutí po dva-
ceti letech mezi Pardubicemi a Hradcem 
Králové. Úvodní měření sil se uskutečnilo 
v Pardubicích, kde utkání přihlížel také 
obrovský počet královéhradeckých příz-
nivců, kteří svým hráčům vytvořili parádní 
kulisu. Na výhru to však nestačilo, parta 
okolo Jiřího Šimánka padla v prodlou-
žení.

Na domácí půdě už se ale Hradec Králo-
vé z vítězství radovat mohl. Utkání rovněž 
sledoval vyprodaný stadion a dospělo až 
do samostatných nájezdů, kde nemo-
hl rozhodnout nikdo jiný než Jaroslav 
Kudrna!

30. 11. 2013 Příchod Josefa Marhy 
od rivala
Další hráč, který v Hradci Králové 
vyrůstal, se nyní vrátil. Útočník Josef 
Marha působil dlouhá léta ve švýcar-
ském Davosu, před začátkem letošní 
sezóny se upsal Pardubicím, kde však 
po několika týdnech rozvázal smlouvu. 
Jeho služeb se chopil hradecký klub, 
který s Marhou podepsal smlouvu 
do konce sezóny. Zkušený forvard 
na svoji první trefu za Východočechy 
stále čeká, přijde už teď ve vánočním 
období?
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